
Na aanleiding van het krantenartikel in de Stad Nijkerk deze mail. 
  
Graag zou ik met u in gesprek treden over mijn werkwijze als coach en wat dit voor mensen te weeg 
brengt. 
  
Tijdens de corona uitbraak heb ik mijn best gedaan om in kaart te brengen wat mensen in Nijkerk 
nodig hebben om hulp te aanvaarden vanuit het gebiedsteam of vanuit hun eigen netwerk. 
Ook heb ik contact gehad met mensen bij gemeente Nijkerk over het falen in het zorgsysteem tijdens 
deze pandamie en heb hun mogelijkheden/opties aangeboden om toch de nodige hulp te kunnen 
verlenen. 
Zelfstandig en op vrijwillige basis heb ik met de hulpbehoevende mensen gekeken waar behoefte aan 
was en daar heeft mijn gezin zich vrijwillig voor ingezet. 
  
Er is tijd nodig voor verandering! 
Waar wordt er in Nijkerk echt contact gelegd met de mensen en gevraagd wat zei echt nodig hebben 
om weer een deel uit te kunnen maken van de maatschappij? 

Hoe wordt er in Nijkerk in gespeeld op de kwaliteiten en mogelijkheden die de mensen nog in zich 
hebben waarmee ze iets bij kunnen dragen aan de maatschappij? 

Wie controleert de zorg en gaat met de zorgbehoevende in gesprek of hun leven ook daadwerkelijk 
leefbaar is met de hulp die geboden wordt? 

  
Wat mij verwonderd is dat er telkens op 1 aspect hulpverlening word ingezet in het bestrijden van 
'klachten' en dat is natuurlijk een tijdelijke oplossing. 
Ieder mens heeft iemand nodig die de tijd neemt om hun verhaal aan te horen en om een duidelijke 
kijk te scheppen op de zaken waardoor het leven op dat moment voor iemand niet leefbaar is. 
Door een vertrouwensband op te bouwen d.m.v. het voeren van gesprekken en vanuit daar de juiste 
hulpverlening in te zetten, naar wens van de persoon, kun je de oorzaak van een niet leefbaar leven 
aanpakken. 
Een stabiele basis is het allerbelangrijkste en niet de klachten die zichtbaar zijn tijdelijk oplossen. 
  
De sociale kaart in Nijkerk is onoverzichtelijk en mensen verdwalen in de aanvragen van 
hulpverlening. 
Het gebiedsteam wisselt continu van contactpersonen wat ten gevolg heeft dat mensen geen 
vertrouwensband op kunnen bouwen of mensen spreken die totaal geen weet hebben over wie het 
gaat, maar wel contact persoon zijn. 
  
Meerdere malen heb ik proberen aan te geven bij de gemeente Nijkerk wat mijn input kan zijn binnen 
de gemeente. 
Momenteel werk ik door half Nederland en ook voor overheidsinstanties, maar in mijn eigen gemeente 
voel ik me aan de kant gezet,  niet gehoord en de mensen, die ik vrijwillig help, voelen zich niet 
begrepen door de gemeente. 
  
Graag nodig ik u bij deze uit om telefonisch of via afspraak in gesprek te treden over boven 
geschreven zaken en meer. 


